

Program Tazwid Maharatul Jawdah Berjaya Himpunkan 4 Rakan Strategik Utama



Labuan, 04 Januari 2025 – Program Tazwid Maharatul Jawdah yang diadakan baru-baru ini telah berjaya menghimpunkan empat rakan strategik utama dalam usaha meningkatkan kualiti pendidikan dan penghayatan agama di kalangan masyarakat setempat melibatkan 15 orang guru dan 90 peserta dari Kelas Aliran Agama SSN SMK Mutiara dan SMA MAIWP LABUAN.

Ianya berlangsung dengan jayanya di Masjid Sirajul Islam , Kampung Tanjung Aru. Wilayah Persekutuan Labuan. Rakan strategik yang terlibat dalam program ini termasuk Kelas Aliran Agama SMK Mutiara, SMA MAIWP Labuan, Masjid Sirajul Islam, Kampung Tanjung Aru dan Pejabat Mufti WP Labuan.

Ustaz Zainal Abdul Wahab selaku Penyelaras Program Tazwid Maharatul Jawdah tahun 2025 berkata program ini bertujuan

untuk memperkasa kemahiran dan pengetahuan pelajar dalam bidang agama serta membina jati diri yang kukuh melalui pelbagai aktiviti dan pengajaran yang bermanfaat.

Objektif pelaksanaannya ialah untuk menerap aspek solat di kalangan pelajar. Pelaksanaan melibatkan murid Kelas Aliran Agama SMK Mutiara dan Sekolah Menengah Agama Majlis Agama Islam WP Labuan adalah bertepatan dengan ajaran al-Quran dan al-Sunnah adalah sebagai latihan ke arah memantapkan lagi pelaksanaan ibadah di kalangan murid-murid.

Ianya merupakan aktiviti pembelajaran yang mesti dilalui oleh murid-murid yang tidak tahu cara untuk bersuci dalam Islam melalui kaedah bersuci yang betul dan cara solat yang sempurna serta bacaan doa dari sumber yang sahih lagi tepat. Ia perlu diajar dengan menggunakan metodologi dan teknik yang berkesan supaya mereka dapat menguasai cara dan bacaan solat dengan baik.

Program ini dilaksanakan bagi memastikan semua murid Islam mendapat pendedahan serta mengaplikasikan ibadah bersuci, solat dan berdoa dalam kehidupan seharian dengan sempurna dari segi bacaan, rukun, ilmu pengetahuan dan penghayatan solat.



Ustaz Muhammad Izzuddin bin Mahamad Nazeri sedang menyampaikan kuliah slot Toharah



Ustaz Mohd Fuab Bin Ibrahim dari KAA SMK Mutiara sedang menyampaikan kuliah slot solat



Ustaz Mohammad Rizailan Bin Che Mohd Sukri dari KAA SMK Mutiara sedang menyampaikan kuliah slot solat

Encik Hisham Abdul Aziz selaku Penolong Kanan SMA MAIWP Labuan berkata dengan adanya program ini, ianya akan

memberi pendedahan kepada murid tentang cara riadhah yang betul berdasarkan syariat yang telah ditetapkan.

Ianya mampu memberi pendedahan kepada murid tentang kemahiran bermuamalah yang betul berdasarkan rukun dan syarat-syarat yang telah ditetapkan. Program ini juga memberi peluang kepada murid menunjukkan bakat tersembunyi mereka dalam bidang kokurikulum.

Murid dapat menjalinkan ukhuwwah silaturrahim sesama mereka melalui aktiviti bersukan dan menanam sikap dan bekerjasama dalam satu pasukan demi mencipta sebuah kejayaan dalam satu pasukan. Ianya juga memberi pendedahan kepada murid tentang cara bermuamalah sesama manusia di alam kehidupan sebenar mereka nanti.

Semoga hubungan antara rakan strategik akan terus kukuh dan memberi impak positif kepada masyarakat Labuan, serta menjadi contoh kepada program-program lain di masa hadapan.

Program Tazwid Maharatul Jawdah ini melibatkan pelbagai aktiviti seperti kelas pengajian, ceramah, dan bengkel bersama fasilitator terlatih iaitu Ustaz Muhammad Izzudin Mahamad Nazeri dari KAA SMK Mutiara, Ustaz Mohd Fuad Ibrahim dari KAA SMK Mutiara, Ustaz Mohammad Rizailan Che Mohd Sukri dari KAA SMK Mutiara, Ustaz Muhd Zhulfikar bin Muhamad Jifri dari SMA MAIWP Labuan dan encik Hisham Abdul Aziz dari SMA MAIWP Labuan.

Diharapkan melalui kerjasama ini, dapat melahirkan pelajar yang bukan sahaja cemerlang dalam akademik tetapi juga mempunyai pemahaman yang mendalam tentang agama.



Ustaz Muhd Zhulfikar bin Muhamad Jifri dari SMA MAIWP Labuan sedang menyampaikan kuliah untuk slot Zikir



Peserta TMJ 2025 sedang mendengar kuliah yang disampaikan

oleh alfadhil Ustaz Muhd Zhulfikar bin Muhamad Jifri dari SMA MAIWP Labuan

Majlis perasmian program tersebut telah dihadiri oleh wakil-wakil dari setiap rakan strategik, serta masyarakat setempat yang memberikan sokongan padu terhadap inisiatif ini.

Dalam ucapan perasmian, Ustazan Nur Hidayah binti Haji Khairul Anuar, wakil Pejabat Mufti WP Labuan menekankan kepentingan kerjasama antara institusi pendidikan dan masyarakat dalam membentuk generasi yang berilmu dan berakhlak mulia. Diharapkan semoga program seumpama ini dapat diadakan secara berterusan pada masa-masa akan datang demi melahirkan murid yang cemerlang di dunia dan di akhirat.

Beliau juga mengucapkan syabas dan tahniah kepada semua peserta program ini dan diharapkan program kolaboratif antara dua buah sekolah ini tidak berakhir di sini sahaja. Istiqomahlan dalam melakukan segala kebaikan itu sampai bila-bila. Hakikatnya, kita sedang menghadapi pelbagai cabaran baru yang menuntut supaya kita sentiasa meneroka ilmu terkini, melakukan inovasi dan berusaha untuk melangkaui sempadan kecemerlangan berpandukan syariat Islam sebenar.

Pesanan kepada murid-murid yang berada di sini bahawa, untuk menjadi seorang murid yang cemerlang dunia dan akhirat adalah mereka yang sentiasa mengutamakan amalan agama, seperti solat, membaca Al-Quran, dan berdoa. Mereka memahami bahawa kejayaan duniawi tidak bermakna tanpa keredhaan Allah. Kita haruslah mempunyai sikap rajin berusaha dan tidak mudah berputus asa.

Mereka tahu untuk mengimbangi antara akademik, ibadah, dan aktiviti sosial. Keseimbangan ini penting untuk mencapai kejayaan dalam semua aspek kehidupan. Mereka

bertanggungjawab terhadap tugas dan amanah yang diberikan. Ini termasuk menjaga kebersihan, menghormati guru, dan membantu rakan-rakan. Mereka mampu berinteraksi dengan baik dengan rakan-rakan, guru, dan masyarakat. Kemahiran sosial yang baik membantu mereka membina jaringan yang kuat.

Berita Oleh : SMK Mutiara



Ustazah Nur Hidayah Haji Khairul Anuar mewakili Pejabat Mufti WP Labuan merasmikan penutupan Program TMJ 2025



Puan Roziah Abdul Rahman , Penolong Kanan Pentadbiran SSN SMK Mutiara menyampaikan cenderahati kepada Ustazah Nur Hidayah Haji Khairul Anuar selaku perasmi Majlis Program TMJ 2025



Tuan Haji Hisham Abdul Aziz , Penolong Kanan Pentadbiran SMA MAIWP Labuan menyampaikan cenderahati kepada En. Kifli Awang Anak selaku pengerusi Masjid Sirajul Islam, Kampung Tanjung Aru pada Program TMJ 2025.



Puan Roziah Abdul Rahman , Penolong Kanan Pentadbiran SSN SMK Mutiara menyampaikan cenderahati kepada En. Kifli Awang Anak selaku pengerusi Masjid Sirajul Islam, Kampung Tanjung Aru pada Program TMJ 2025.